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§ 143 

Information och övriga frågor 
 
 

A. Skrivelse om att lägga hybridgräs på Stockholms stadion 

 

 Idrottsnämnden 171121 

 

Daniele Fava m.fl. (L) 

Bo Sundin m.fl. (M) 

Mikael Valier (KD) 

Matthias Mellgren (C)  

 

BESLUT 

 
Idrottsnämnden beslutar att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning. 

 

Idrottsnämnden 171121 

 

Skrivelse om att lägga hybridgräs på Stockholms stadion 

 

Det är brist på idrottsytor i Stockholm, och alldeles särskilt i stenstaden. Det slår mot 

breddidrotten, det är lång kö för att få börja spela till exempel fotboll, och klubbarna slåss om 

de ytor som finns. Då borde vi se till att bättre använda de anläggningar vi har. 

Eftersom det i dagsläget är naturgräs på stadion kan fotbollen inte vara där särskilt många 

timmar i veckan då det skulle på sikt förstöra gräset. Samtidigt kan friidrotten inte vara på 

konstgräs då det inte håller för deras kastgrenar.  

Liberalerna vill utreda huruvida man kan byta ut naturgräset mot hybridgräs – en matta där 

naturgräset förstärks av konstgräs. 

Hybridgräs är ett lovande material, med lägre miljöpåverkan än konstgräs, och med större 

slitstarkhet och med bättre spelaregenskaper över året än naturgräs. Vi hoppas att en 

hybridgräsbeläggning ska kunna göra att både fotbollen och friidrotten kan använda Stadion 

och på så vis öka tillgången till bra idrottsytor för barn- och ungdomsidrotten. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga förvaltningen: 

 

Hur ställer sig idrottsförvaltningen till att utreda hybridgräs på Stockholm stadion 

 

 

Daniele Fava (L) samt M, KD samt (C)   
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